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Reunió Operativa. Telemàtica. 
Data: 21 de setembre de 2021 
Hora: 9 hores  
 
Assistents: 
1 - Tinent d'alcalde d'Educació, Olga López. 
2 - Inspector d'Educació, Joan Queldra. 
3 - Tècnica LIC, Maribel Almagro. 
4 -Tècnica Aula d'Acollida, Alba Montserrat 
5 - Institut Serrallarga, Rubèn Fernández. 
6 - Col·legi Santa Maria, Maria Rosa Mompió 
7 - Escola Mn. Joan Batlle, Lídia Pastor. 
8 - Coordinadora PEE, Carolina López. 
 
 
Temes tractats 
 
1. Memòria curs 2020-2021 
Es realitza una lectura ràpida del document de la memòria, amb una breu 
explicació per part de la coordinadora del PEE, que indica que la memòria 
consta de dues parts: activitats durant el curs lectiu (pressupost ordinari) i 
activitats a l'estiu (PMOE). 
 
Es concreta que a la memòria d'activitats del curs, a causa de la pandèmia i a 
causa de la no substitució de la coordinadora del PEE, es van dur a terme 
menys activitats, però es fa constar l'ampliació de places en el programa de 
Recursos Educatius en les activitats a l'aire lliure "Bateig de mar" i "activitats de 
natura al Jardí Botànic Marimurtra. 
 
Es valoren els tallers d'igualtat que es duen a terme a tercers i quarts d'ESO i a 
Batxillerats. Se’n fa una valoració positiva. Els representants dels centres 
consideren que és una formació que s'ha de fer. 
 
La tècnica LIC explica que des del Departament d'Educació es fa aquesta 
formació, encara que de forma puntual, i que tots els centres tenen a la seva 
disposició material per treballar aquest tema amb els alumnes a les tutories. 
També posa de manifest que aquesta qüestió també s'aborda a través dels 
Mossos i que cal una coordinació per no duplicar continguts. 
La coordinadora del PEE explica que això ja es fa, i que els continguts de 
Mossos estan enfocats a abordar quins comportaments són considerats 
delictius i el marc legal vigent. 
 
El representant dels centres manifesta que no és el mateix disposar de 
materials, tot i que poden ser molt útils, que una professional especialista en el 
tema faci uns tallers i que considera que els tallers s'haurien de mantenir. 
Hi ha acord de tots en la necessitat de coordinar continguts. 
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Es reflexiona sobre el fet que per facilitar la comunicació dels alumnes 
participants la tècnica d'Igualtat estigui sola amb els alumnes durant les 
sessions. L'inspector informa que això no es pot produir perquè és una activitat 
que es realitza als instituts en horari lectiu i, per tant, és prudencial i obligatori 
que el tutor hi sigui present. 
 
A partir del debat de les possibles situacions delicades i no delictives que es 
poden posar de manifest a les sessions dels tallers d'igualtat, surt la necessitat 
de concretar un senzill protocol que emmarqui les diferents actuacions dels 
professionals implicats: tutors, direcció, tècnica d'igualtat, Acció Social. 
 
En relació amb tot aquest tema s'acorda fer una reunió de la comissió amb la 
tècnica d'Igualtat per tal de contrastar els continguts i parlar de l'elaboració 
d'acords d'actuacions conjunts el pròxim 21 d'octubre a les 9 del matí. 
 
Quant a les activitats d'estiu, la coordinadora del PEE manifesta que tot ha anat 
força bé , sobretot tenint en compte que aquesta activitat es va organitzar amb 
molt poc temps. Pel que fa a l’assistència, la coordinadora explica que al juliol 
s'ha mantingut molt correcta i que a l'agost va disminuir, potser per vacances 
dels participants i per visites de familiars als seus domicilis. 
 
Els representants dels centres demanen memòries de les activitats i la 
coordinadora del PEE es compromet a enviar-les als respectius centres, amb 
còpia a l'inspector i a la tècnica LIC. 
 
S'explica que l'empresa adjudicatària dels Tallers de tècniques d'estudi de 
secundària té el compromís de posar-se en contacte amb els instituts per fer 
una valoració individual dels participants. 
 
Amb la lectura del document s’arriba a l'activitat de "Taula comunitària de la 
Plantera" on hi ha un error, ja que no s'hi ha fet constar la participació de la 
tècnica LIC. S'acorda corregir l'error. 
 
 
2. Pla d'actuacions curs 2021-2022 
 
Es fa una lectura ràpida del document presentat. 
 
Amb relació al tema dels tallers d'Igualtat, com a novetat oferim organitzar amb 
les AMPA tallers de formació per a pares. El representant de l'Institut demana 
que, quan s'ofereixi i es concreti el tema, també s'informi l'Institut perquè el seu 
centre està interessat a reforçar la formació d'aquest tema amb les famílies. 
 
S'explica que l'oferta de lleure "Ludoteques Esportives" es dirigirà a les escoles 
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dels barris on els residents són socialment més vulnerables: la Plantera, Ca la 
Guidó i carretera de Lloret. 
 
 
 
 
Per raons pressupostàries només se’n poden organitzar dos, al Napoleó Soliva 
i al Mossèn Joan Batlle, però s’oferiran les places també al Carles Faust perquè 
a aquesta escola hi assisteixen molts alumnes desplaçats dels barris de 
referència d'aquestes escoles . S'oferiran 13 places per centre escolar. 
 
Pel que fa a les activitats de suport a la tasca acadèmica, es poden organitzar 
tres tallers d'estudi assistit a primària, de dos dies a la setmana, amb sessions 
d'una hora. Hi ha 10 places a cada taller. 
 
Quant a la secundària, la proposta era de fer un taller d'una hora setmanal a 
cada institut, cosa que es va considerar que era molt insuficient, i tenint en 
compte els casos en què els alumnes tenien molta distància del domicili a 
l'institut, això encara era més evident. 
Es va acordar treballar una proposta en què es centralitzessin els tallers a 
l'institut més cèntric i, reduint el nombre d'alumnes, intentar aconseguir dues 
sessions o allargar l'hora. 
S'acorda que la coordinadora del PEE treballarà amb l'empresa una nova 
proposta. 
 
Abans de finalitzar la reunió la tècnica LIC va voler fer constar en acta que 
s'havien fet molt bé les coses i que això era fruit del treball de tots plegats. 


